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خبار شهرستان ا

 توجه ویژه به آبخیزداری و آبخوانداری یکی از 
راه های عبور از بحران آب است

عص�رآزادی/ سرپرس�تی الب�رز: اصغر 
بیات در میزگ�رد تلوزیونی برنامه "حرف 
مردم" که از صدا و س�یمای مرکز استان 
الب�رز پخش می ش�ود ب�ا موض�وع فرو 
نشست ها به بررس�ی این پدیده زیست 

محیطی پرداخت.
 اصغر بیات در این گفتگو عنوان کرد: امروز 
فرونشست به یک مخاطره انسانی تبدیل شده 

و ناش��ی از برداشت بی رویه آب است. بیات با اشاره به اینکه در دنیا فرونشست بیش از چهار 
میلیمتر بحرانی اس��ت، اظهار داشت: ایران در ش��رایط فوق بحرانی از این نظر قرار دارد. وی 
تصریح کرد: رشد جمعیت و توسعه صنعت مصرف آب را در بخش شرب و صنعتی بالا برده 
است، البته از تغییر اقلیم هم نباید غافل شد. مدیرکل منابع طبیعی البرز گفت: میزان بارش 
در البرز در س��ال جاری ٦٠ میلیمتر بوده است اما در بلندمدت و در همین بازه زمانی  ١٣٣ 
میلیمتر بوده که با این حساب ٦٠ درصد کاهش بارش را شاهد بوده ایم . وی در ادامه گفت 
این در ش��رایط است که میانگین بارش سالانه در کشور ما یک سوم میانگین جهانی است و 
در عوض تبخیر و تعرق س��ه برابر میانگین جهانی اس��ت . بیات افزود: برای مقابله با بی آبی 
و کم آبی مدیریت منابع آب س��طحی باید در البرز جدی گرفته شود که سازه های مکانیکی 
و اقدامات بیولوژیک آبخیزداری و اجرای برنامه های آبخوانداری  در دش��ت ها در این زمینه 
موثر اس��ت. وی اظهار داشت: تفاهم نامه ای با بسیج س��ازندگی منعقد شده که ار این اساس 
طی سه سال ٢٢۵ هزار هکتار عملیات آبخیزداری انجام خواهد شد. مدیرکل منابع طبیعی و 
آبخیزداری استان البرز تصریح کرد: اقدام مذکور ١٧۵ میلیون متر مکعب تولید آب به همراه 
خواهد داش��ت. بیات در خاتمه گفت: در ١٠ س��ال گذش��ته هم از ١٤٠ هزار هکتار عملیات 

آبخیزداری ١٠٠ میلیون متر مکعب استحصال آب شده است.

در بیست و پنجمین جلسه ستاد بازآفرینی پایدار شهری استان 
اصفهان انجام شد؛ 

تعیین تکلیف پروژه های سکونتگاه های غیررسمی 
استان اصفهان

عصرآزادی /سرپرس�تی اصفهان:  در بیس�ت و پنجمین جلس�ه ستاد بازآفرینی 
پایدار ش�هری استان اصفهان ضمن ارائه گزارشی از وضعیت پروژه های سکونتگاه 

های غیررسمی استان اصفهان، موانع و مشکلات اجرایی تعیین تکلیف شد.
 بیس��ت و پنجمین جلسه ستاد بازآفرینی پایدار ش��هری استان اصفهان به ریاست مهران 
زینلی��ان معاون امور عمرانی اس��تانداری اصفهان و با حضور علیرض��ا قاری قرآن مدیرکل راه 
و شهرس��ازی اس��تان و س��ایر اعضاء برگزار شد.   در این نشست گزارش��ی درباره پروژه های 
س��کونتگاه های غیررسمی اس��تان )موضوع بند ب تبصره ١١ ماده واحده قانون بودجه سال 
١٤٠٢ کل کش��ور( مطرح و در خصوص تمامی مباحث با همفکری اعضا تصمیم گیری شد.   
مدیرکل راه وشهرس��ازی اس��تان اصفهان در این زمینه اظهار کرد: از سالهای قبل از انقلاب 
ش��کوهمند اسلامی ایران، با مهاجرت روستا نش��ینان به کلان شهر های ایران و گسترش و 
توس��عه بی رویه ش��هرها به محدوده های پیرامونی آن باعث شد تا علیرغم وجود تاسیسات 
و امکانات خدماتی و رفاهی در این محدوده ها، س��کونتگاههای غیر رس��می ش��کل گرفته و 
روز به روز بر رش��د آن افزوده ش��ود.   وی ادامه داد: در س��ال های ابتدایی پیروزی انقلاب 
اس��لامی، شهر های جدید در همجواری کلان ش��هرها تعریف و پایه گذاری شد تا نسبت به 
س��اماندهی و عدم توسعه ش��هرها اقدامی عاجل صورت پذیرد، پس از آن با توجه به روند رو 
به رش��د مهاجرت به شهرهای بزرگ نه تنها شهرهای جدید تکافوی اسکان مهاجران را نمی 
داد بلکه س��کونتگاههای غیر رس��می قبل نیز مجددا" رونق گرفته دچار تحول و توسعه شد.   
قاری قرآن بیان کرد: با توجه به اهمیت موضوع در این نشس��ت پروژه های س��کونتگاه های 
غیررسمی به تفکیک شهرستان های آران و بیدگل، اصفهان، جرقویه، تیران و کرون، خمینی 
شهر، خوانسار، سمیرم، ش��هرضا، فریدن، فلاورجان، کاشان، گلپایگان، لنجان و نجف آباد بر 
حسب محلات، عنوان پروژه، اعتبار مورد نیاز و ... مورد بررسی قرار گرفت.   وی افزود: برخی 
از این پروژه ها می توان به احداث مس��جد، مدرس��ه، پایگاه س��لامت، کلانتری، فرهنگسرا و 
کتابخانه عمومی، س��الن ورزش��ی، مرکز فرهنگی و توانمندسازی اجتماعی، بهسازی معابر و 
آس��فالت معابر، احداث پل و ... اش��اره کرد.   مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان درباره 
دیگر اقدامات بعمل آمده در زمینه بازآفرینی ش��هری، اظهار کرد: براس��اس برنامه چهارساله 
نهضت ملی مسکن، نوسازی ٣۵ هزار واحد مسکونی فرسوده در برنامه استان اصفهان است.   
وی، عمده معضل های بافت های فرس��وده را، در چهار محور ش��امل کالبد نامناس��ب اعم از 
س��اختمان های ناپایدار و سیما منظر نامناس��ب، دوم فقر خدمات روبنایی و زیربنایی، سوم 
کاهش جمعیت و چهارم مشکلات فرهنگی بیان کرد.   قاری قرآن با اشاره به سیاست های 
کلان دولت درباره جایگزینی بافت های فرسوده با بافت های مناسب که مهم ترینش نوسازی 
مس��کن است، افزود: یکی از این مشوق ها بسته تش��ویقی شهرسازانه ١۹ بندی است.   وی 
خاطرنش��ان کرد: از مجموع حدود ٢٠٠ هزار واحد مسکونی فرسوده استان اصفهان، از سال 

١٤٠٠ تاکنون مالکان ١٠ هزار واحد، اقدام به اخذ پروانه نوسازی کرده اند.  

اتمام طرح کاشت ۱۰۰۰ هکتار بذر بادام اسکوپاریا در 
هلدینگ پتروپالایش اصفهان

عصرآزادی /سرپرستی اصفهان: معاون منابع انسانی و توسعه مدیریت هلدینگ 
پترو پالایش اصفهان گفت: با تاکید مدیرعامل و تلاش جهادی صورت گرفته توسط 
کارکنان،طرح کاش�ت بذر درخت بادام اسکوپاریا در هلدینگ پتروپالایش اصفهان 
درقالب حفر ۴۰۰ هزار گود در ۱۰۰۰ هکتار از اراضی این ش�رکت در کمتر از ۲ ماه به 

پایان رسید. 
محمد ده بیدیان با اش��اره به اینکه طرح کاش��ت ١٠٠٠ هکتار درختکاری در این شرکت 
کمتر از ٢ ماه به پایان رس��ید، اظهار کرد: قرار بود طرح کاش��ت ٢۵٠٠ هکتاری بذر درخت 
بادام اس��کوپاریا در ش��هرک انرژی در قالب یک برنامه ٤ س��اله اجرایی ش��ود ولی با همت 
مس��ئولان و دس��تور مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش اصفهان این شرکت در عرض ٢ماه در 
راستای مس��ئولیت اجتماعی خود نسبت به کاشت ١٠٠٠ هکتار بذر درخت بادام اسکوپاریا 
اقدام کرد. وی با اش��اره به اینکه در فاز اول این طرح ٣٠٠ هکتار بذر درخت در کمتر از ٢٠ 
روز در این ش��رکت کاشته شد و در فاز بعدی ١٠٠٠ هکتار در طول ٤۵روز درختکاری شد، 
افزود: ٤٠٠ هزار گود برای کاشت بذر درخت بادام اسکوپاریا در هلدینگ پتروپالایش اصفهان 
انجام شد. معاون منابع انسانی و توسعه مدیریت هلدینگ پتروپالایش اصفهان، افزود: عملیات 
گود برداری با ٧ بیل مکانیکی به گونه ای انجام شد که همزمان عملیات حفر و کاشت نهال 
به صورت ش��بانه روزی توس��ط نیروهای هلدینگ پتروپالایش اصفهان صورت گرفت. وی با 
اشاره به اینکه درخت بادام اسکوپاریا آب بری بسیار پائینی دارد، گفت: با توجه به اینکه هنوز 
بارندگی انجام نش��ده، اما این بذر می تواند خود را با ش��رایط محیط وقف دهد، در بدترین 
شرایط حدود ۹٠ میلی متر بارندگی سالانه که انجام شود این بذر رشد خواهد کرد. همچنین، 
ش��رایط فیزولوژی این گیاه به گونه ای اس��ت که در طول دوره ٣ یا ٤ ساله به رشد می رسد 
و یک تا دو سال زمان نیاز است که این بذر در شرایط محیطی کاملا استقرار پیدا کند و بعد 

از ٤ سال به مرحله رشد می رسد. 
وی با اش��اره به اینکه درخت بادام اسکوپاریا نقش مهمی درترسیب کربن و تولید اکسیژن 
برای منطقه دارد افزود: براساس تقسیم کاری که فرمانداری شاهین شهر و میمه برای انجام 
کاش��ت جنگل کاری توسط صنایع در محدوده ش��اهین شهر انجام داد، سهم شهرک انرژی 
در طرح درختکاری ٢۵٠٠ هکتار بود که از این میان ١٠٠٠هکتارسهم هلدینگ پتروپالایش 
اصفهان ،۵٠٠هکتار نیروگاه منتظری و ١٠٠٠هکتار س��هم مابقی واحدهای ش��هرک انرژی 
اس��ت. معاون منابع انس��انی و توس��عه مدیریت و مدیر روابط عمومی و بین الملل هلدینگ 
پتروپالای��ش اصفهان تصریح کرد: قراربود طرح کاش��ت این ٢۵٠٠هکتار درختکاری درطول 
٤ س��ال انجام ش��ود که خوش��بختانه پالایشگاه اصفهان س��هم یک هزار هکتاری خود را در 
مدت زمان کمتر از ٢ ماه به پایان رس��اندو این موفقیت بسیار بزرگ برای این شرکت است، 
چون نش��ان از عزم مدیران برای حفاظت از محیط زیس��ت و تامین سلامت شهروندان دارد. 
وی با اش��اره اینکه هزینه این طرح ٢٠ تا ٢۵ میلیارد تومان اس��ت، بیان داشت: با پایان این 
ط��رح اکنون ما بای��د منطقه را برای جلوگیری از چرای دام قُرق کنیم و س��م پاش��ی اولیه

 

 را انجام دهیم.

خبر

مع�اون هماهنگ�ی ام�ور اقتصادی اس�تاندار 
آذربایج�ان ش�رقی گف�ت: 96 درص�د اقتصاد 
آذربایجان ش�رقی در دس�ت بخ�ش خصوصی 
بوده و این استان در اقتصاد ایران نقش اساسی 

دارد.
ب��ه گزارش رواب��ط عمومی اس��تانداری آذربایجان 
ش��رقی، محمد کلام��ی در دیدار با هیئت س��رمایه 
گذاری چینی اف��زود: تبریز مهد اقتصاد ایران بوده و 
بسیاری از تجار س��اکن تهران نیز اصالت آذربایجانی 

دارند.
معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار آذربایجان 
شرقی گفت: آذربایجان شرقی تنها استان کشور است 
ک��ه 96 درصد اقتصادش در دس��ت بخش خصوصی 

است.
وی ادامه داد: در اس��تان ه��ای دیگر عمدتا دولت 
س��رمایه گذاری کرده اس��ت اما در آذربایجان شرقی 
در 50 س��ال اخیر این اتف��اق نیفتاده چون نیازی به 
ورود دولت نبوده و خود بخش خصوصی با س��رمایه 
گ��ذاری هایی که انجام داده اس��ت این نیازها را رفع 

کرده است.
کلامی به صنایع مهم اس��تان اش��اره کرد و گفت: 
آذربایجان ش��رقی در برخی صنای��ع همانند چرم و 
کفش جایگاه اول کش��ور را به خود اختصاص داده و 

به کشور چین نیز این محصولات را صادر می کند.
وی افزود: 60 درصد تولیدات صنایع غذایی کشور 

را تبریز انجام می دهد و در کنار ان به 70 کشور دنیا 
صادرات انجام می شود.

کلام��ی گفت: آذربایجلن ش��رقی در ح��وزه فولاد 
سومین تولیده کشور است و اولین تولید کننده بخش 

خصوصی نیز در این استان قرار دارد.
معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار آذربایجان 
ش��رقی به س��رمایه گذاری چینی ها در استان اشاره 

کرد و گفت: س��رمایه گذاران چینی که در استان ما 
س��رمایه گذاری کرده اند، اذع��ان دارند که همکاری 

آذربایجان شرقی با آنها بیشتر از خود چین است.
کلامی ب��ه تولیدات حوزه لوازم خانگی نیز اش��اره 
کرد و اظهارکرد: در تولید لوازم خانگی به آذربایجان 
شرقی چین ایران می گویند بطوریکه 65 درصد لوازم 

خانگی کشور در این استان تولید می شود.

وی ادامه داد: منطقه آزاد ارس، در بین مناطق آزاد 
کشور، صنعتی ترین منطقه است؛ در یک سال اخیر 
نیز تجارت ما با کش��ور روس��یه نردیک 500 درصد 
افزایش یافته که مرز خشکی ما روسیه همین منطقه 

آزاد ارس در جلفا و نوردوز است.
معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار آذربایجان 
ش��رقی به هیئت چینی تاکید کرد: اگر می خواهید 
در ایران س��رمایه گذاری کنی��د، چینی هایی که در 
این استان س��رمایه گذاری کردند را ملاقات کنید و 
نحوه ارائه خدمات مدیریت آذربایجان ش��رقی به آنها 

را جویا شوید.
کلامی ادام��ه داد: در صورت س��رمایه گذاری  در 
آذربایجان ش��رقی، تضامین لازم توس��ط دولت ایران 

ارائه خواهند شد.
معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار آذربایجان 
ش��رقی در پایان گفت: تبریز و آذربایجان ش��رقی در 
س��ال گذش��ته و در بین اس��تان های کشور دومین 
اس��تان کش��ور از لحاظ س��رمایه گذاری خارجی در 
حوزه تولید بوده و در س��ال جاری نیز این روند ادامه 

دارد.
تین هان ه��ووآ مدیرعامل کارخانجات ش��یرآلات 
صنعتی جینگ دیه ش��انگهای و کارخانجات آسمان 
نارنج��ی جیانگ س��و نی��ز گفت: مجموعه م��ا آماده 
سرمایه گذاری در حوزه تولیدات شیرآلات بهداشتی، 

صنعتی و پارچه در آذربایجان شرقی می باشد.

مع�اون سیاس�ی اجتماعی اس�تاندار آذربایجان ش�رقی گفت: 
اساتید دانش�گاه به عنوان گروه های مرجع جامعه، نقش اساسی 

در شکل گیری اخلاق و رفتار دانشجویان دارند.
به گزارش روابط عمومی استانداری آذربایجان شرقی، تراب محمدی در 
آئین تکریم اس��اتید دانشگاه افزود: در مورد دانشجویانی که آنها آموزش 

می دهید بحث تربیت را جدی بگیرید تا برای جامعه مفید واقع شوند
وی  اساتید را گروه های مرجع جامعه دانست و افزود: اساتید به عنوان 
گروه های مرجع جامعه، نقش اساس��ی در ش��کل گی��ری اخلاق و رفتار 

دانشجویان دارند.
معاون سیاس��ی اجتماعی اس��تاندار اظهار کرد: اس��اتیدی که علاوه بر 
آموزش، ش��یوه صحیح زندگی کردن را به ش��اگردان خود یاد می دهند 
همیش��ه در ذهن ها باقی می مانند و این موضوعی اس��ت که باید به آن 

اهیمت ویژه ای داد.
محمدی  با تاکید بر اینکه اس��اتید نقش موثری در پیشرفت و توسعه 
جامعه دارند، ادامه داد: ش��ما می توانید در پیش��رفت و توسعه جامعه و 
کشور نقش موثری داشته باشید و دانشجویانی با سطح بالا از لحاظ علمی 

و تربیتی به جامعه تحویل دهید.
وی س��ال جاری را به علت برگزاری انتخابات، س��الی مهم برای کشور 
دانست و ابراز کرد: حرکت عظیمی از طرف دولت، برای برگزاری انتخابات 

سالم صورت گرفته است و دولت با تمام توان پای کار انتخابات است.

محمدی به فرمایشات مقام مقام معظم رهبری در مورد انتحابات اشاره 
ک��رد و گفت: رهبر انقلاب در مورد انتخابات به چهار راهبرد مش��ارکت، 
امنیت، س��لامت و رقاب��ت تاکید جدی دارند و بخش مش��ارکت قوی و 

حداکثری وابسته به مردم است.
معاون سیاسی اجتماعی استاندار از کاندیدا شدن تمام سلایق در استان 
خبر داد و افزود: در استان ما، از تمامی سلایق برای شرکت در انتخایات 
مجلس شورای اسلامی کاندیدا شده اند و هدف ما در دولت فقط صیانت 

از حق الناس مردم و پر شور کردن انتخابات است.
وی ادامه داد: از آنجایی که ش��ما پایبند و معتقد  به انقلاب اس��لامی 

هس��تید، باید دانشجویان و خانواده هایشان را به شرکت در این انتخابات 
تش��ویق کنید چراکه در هر صورت این انتخابات برگزار خواهد شد و چه 

بهتر اینکه با شور و نشاط به اتمام برسد.
محم��دی عنوان کرد: حضور حداکثری در انتخابات، باعث ایجاد تحول 
و حضور حداقلی باعث خدش��ه دار ش��دن قدرت نظام جمهوری اسلامی 
خواهد ش��د؛ حضور شما و تشویق و ترغیب شما تاثیر بسزایی در اجرای 

این انتخابات دارد.
معاون سیاسی اجتماعی استاندار با بیان اینکه در یازده اسفند ماه سال 
جاری، شاهد برگزاری انتخابات سالم و پرشور خواهیم بود، ابراز کرد: در 
این دوره و در سطح استان، ٤٤٦ نفر تایید صلاحیت شدند و احتمال دارد 

افراد دیگری نیز اضافه شوند.
 وی ب��ا اظهار اینکه در قان��ون جدید انتخایات ش��اهد ایجاد تغییرات 
خوبی هس��تیم، گفت: هیچ گروه یا حزبی بدون مجوز، نمی توانند لیست 
حمایتی بدهند و برای اینکه بتوانند از گروهی از کاندیداها حمایت کنند 

باید نسبت به اخذ مجوزات لازن اقدام کنند.
معاون سیاس��ی اجتماعی اس��تاندار آذربایحان شرقی به ایجاد بستری 
مناس��ب برای تبلیغات کاندیداها اشاره کرد و افزود: فرصت خوبی پیش 
بینی ش��ده اس��ت تا تمامی کاندیدا ها به مدت بیس��ت دقیقه در حوزه 
انتخابیه خود از طریق کانال های اختصاصی، برنامه های خودشان را ارائه 

داده و با مردم سخن بگویند.

معاون سیاس�ی و اجتماعی اس�تاندار آذربایجان غربی با تاکید 
بر استفاده از ظرفیت س�ازمان های مردم نهاد برای پیشگیری از 
آسیب های اجتماعی و تولید محتوا در این خصوص گفت: ارتقای 
س�واد رسانه ای جوانان امر مهمی بوده و ساز و کار آن به سرعت 

طراحی و اجرایی شود.
به گزارش روابط عمومی اس��تانداری آذربایج��ان غربی، رضا ابراهیمی 
امروز در جلس��ه س��تاد س��اماندهی امور جوان��ان آذربایجان غربی افزود: 
محتواس��ازی و تبیین آس��یب های فضای مجازی به گروه های مردمی 
سپرده شده و از ظرفیت دستگاه های فرهنگی برای توانمندسازی سازمان 

های مردم نهاد در این راستا بهره برده شود.
وی همچنین خاطرنشان کرد: آسیب های فضای مجازی موضوع بسیار 

گسترده ای بوده و این مسایل اساسی به صورت کارشناسی شده، احصاء و 
بررسی شود. معاون سیاسی و اجتماعی استاندار آذربایجان غربی به تبیین 
مزیت های فضای مجازی در کنار معایب نیز اشاره کرده و افزود: برای این 
موضوع چاره اندیش��ی ش��ده و برنامه ریزان در گام نخست، آموزش های 
لازم را دریافت کنند. ابراهیمی همچنین با بیان اینکه مدیران به موضوع 
سواد رسانه ای به عنوان یک اولویت اساسی توجه کنند، اضافه کرد: بحث 
جوانان و س��واد رس��انه ای حوزه ای عمومی بوده و تمامی دستگاه ها در 
این باره مسئولیت دارند. وی در ادامه افزود: در حوزه افزایش سواد رسانه 
ای، آموزش و پرورش به صورت جدی دوره های آموزش��ی مناسبی را از 
مقطع ابتدایی تا متوسطه دوم برگزار کند و سامانه شاد، فرصتی برای این 
اقدام اثرگذار و مهم است. معاون سیاسی و اجتماعی استاندار آذربایجان 

غربی تصریح کرد: دانش��گاه ها نیز برنامه اختصاصی در این زمینه داشته 
باش��ند و یک برنامه مدون و مش��خصی در این راستا تهیه و تدوین شود. 
ابراهیمی درخصوص عملکرد بانک ها در زمینه اعطای تس��هیلات ازدواج 
و فرزندآوری نیز گفت: بانک ها با پرهیز از رکود در اعطای تسهیلات، در 

زمینه وام های تکلیفی عملکرد خوبی داشته باشند.

معاون سیاسی اجتماعی استاندار آذربایجان شرقی:

اساتید دانشگاه نقش اساسی در شکل گیری اخلاق و رفتار دانشجویان دارند

معاون سیاسی و اجتماعی استاندار آذربایجان غربی:

ساز و کار ارتقای سواد رسانه ای جوانان به سرعت طراحی شود

عص�رآزادی /سرپرس�تی گیلان: س�یدکاظم دلخ�وش اباتری 
نماینده مردم  شهرستان صومعه سرا در مجلس شورای اسلامی با 
حضور در اداره کل نوس�ازی مدارس استان با مهندس علی دقیق 

مدیرکل نوسازی مدارس گیلان دیدار و گفتگو کرد.
علی دقیق ،مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس استان گیلان در 
این دیدار ضمن ارائه گزارشی مختصر از اقدامات و فعالیت های اداره کل 
نوسازی مدارس استان، در خصوص تکمیل پروژه های نیمه تمام، کمبود 
فضاه��ای آموزش��ی و تجهیزات مورد نیاز مدارس و هنرس��تانها، افزایش 

اعتبارت ملی و توجه ویژه به هنرستانها مطالبی را مطرح نمودند.

وی با بر شمردن حمایت ها و مساعدت های مسئولین محترم سازمان 
نوس��ازی و نمایندگان مجلس ش��ورای اس��تان در طول سال های اخیر؛ 
خاطر نشان س��اخت: نوسازی مدارس گیلان بخش عمده ای از موفقیت 
های خ��ود را مدیون حمایت های اس��تاندار فرهیخته، ریاس��ت محترم 
س��ازمان نوس��ازی مدارس کش��ور و نمایندگان محترم مجلس ش��ورای 

اسلامی استان می داند.
وی با بیان نقش مدارس در توس��عه فرهنگی و اجتماعی جامعه، بیان 
داشت: افتخار داریم زمینه های پرورش انسان های فرهیخته، موثر و آینده 

ساز به دست همکاران پرتوان نوسازی مدارس رقم می خورد.

دقیق بر ضرروت تکمیل پروژه های نیمه تمام مدرسه سازی در سطح 
استان تاکید نمود و افزود: تکمیل پروژه های نیمه تمام مدرسه سازی در 

برنامه های راهبردی ما بصورت جدی مورد توجه قرار می گیرد.
گفتنی اس��ت؛ دراین دیدار دکتر دلخوش نماینده محترم مردم شریف 
شهرس��تان صومعه سرا در مجلس شورای اس��لامی با بیان حمایت های 
خود از مجموعه نوسازی مدارس، ابراز داشت: فعالیتهای عمرانی در زمینه 
زیرساخت های آموزشی و اقدامات جهادی مجموعه نوسازی مدارس در 
ساخت و تجهیز و نوسازی فضاهای آموزشی بسیار با اهمیت و قابل توجه 

بوده و شایسته قدردانی می باشد.

در دیدار نماینده مردم صومعه سرا در مجلس شورای اسلامی با مدیرکل نوسازی مدارس گیلان  تأکید شد:

ضرورت تکمیل پروژه های نیمه تمام مدارس گیلان

آذربایجان شرقی در اقتصاد ایران نقش اساسی دارد
معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار آذربایجان شرقی در دیدار با هیئت چینی مطرح کرد:

بازدید معاون هماهنگ کننده سازمان پدافند غیرعامل کشور از 
تاسیسات انبار نفت سنندج

 توسعه قطار شهری کرج نسبت به دوره های گذشته
با جهش چشمگیری رو به جلو بوده است

عصرآزادی /سرپرستی سنندج: معاون هماهنگ کننده 
س�ازمان پدافند غیرعامل کش�ور به همراه هیات همراه از 

تأسیسات انبار  نفت  سنندج بازدید کرد.  
جهانبخش نوکانی مدیر شرکت ملي پخش فرآورده هاي نفتي 
منطقه کردستان در  این  بازدید گزارشی از اقدامات انجام شده در 
حوزه پدافند غیرعامل و ایمنی در تأسیس��ات انبارنفت  سنندج  را 
با توجه به موقعیت تأسیسات فوق تشریح کرد و گفت : برگزاری 
دوره ه��ای آموزش��ی  جهت کارکن��ان ،نصب سیس��تم کولینگ 
و فومینگ بر  روی مخازن ذخیره س��ازی، اح��داث دو مخزن   ١١ 
میلیون لیتری ذخیره س��ازی آب، تهیه دو دس��تگاه  ماش��ین اطفاء حریق، نصب دوربین مداربس��ته،  احداث 
پارکینگ نفتکش ها جهت جلوگیری از  تجمع نفتکش در اطرف انبار و برگزاری جلسات با  سازمان های متولی 
در این زمینه از جمله این  اقدامات اس��ت.  معاون هماهنگ کننده س��ازمان پدافند غیرعامل کش��ور با بررسی 
اقدامات صورت گرفته توس��ط  پخش منطقه کردس��تان به لحاظ رعایت الزامات پدافند غیرعامل در مخازن و 
تأسیسات فرآورده  های نفتی از زحمات پخش منطقه کردستان در ایجاد زیرساخت های حوزه ایمنی و پدافند 
 غیرعامل تشکرو قدردانی نمود سردار رحیمی در این بازدید دو بار با کشیدن آژیر و اعلام حریق در زیر سکو 
های باریگری و  اعلام حریق در مخزن شماره 9 نسبت به ارزیابی آمادگی نیروهای عملیاتی انبار اقدام نمود.

عصرآزادی /سرپرستی البرز : عضو شورای اسلامی شهر 
کرج گفت: توسعه حمل ونقل ریلی درون شهری نسبت به  
دوره های گذش�ته شورای شهر با یک جهش رو به جلو و 

با یک عزم و باور عمومی مواجه شده است.
س��ید مرتضی اعتصامی در بازدید از ایس��تگاه شهید سلطانی 
ش��هرداری کرج و اتصال آن به ایس��تگاه Q اظهارداشت:اجرای 
ط��رح  قطار ش��هری از اولویت های تعیین ش��ده ش��ورای دوره 
شش��م شورا محسوب میشود و درصد پیشرفت آن بنا به شرایط 
اقتصادی، س��اختاری قابل ملاحظه نس��بت به دوره قبل شورای 

شهر و مدیریت شهری است. 
عضو شورای اسلامی شهر کرج اذعان کرد: مسئله حمل ونقل یکی از عمده ترین مسائل کلان شهرها محسوب 
می ش��ود و بروز مشکل در این سیس��تم می تواند معضلاتی از جمله ترافیک و افزایش آلودگی محیط زیست 
را به وجود آورد. اعتصامی به پیش��رفت ایستگاه Q اش��اره کرد و یادآور شد: پیشرفت این ایستگاه امروزه در 
مرکز توجهات قرار گرفته و جایگاه مناس��ب تری را نس��بت به گذش��ته پیدا کرده اس��ت ان شالله در راستای 
 بهبود خدمات ش��هری و کاهش مش��کلات ناش��ی از ترافیک تکمیل این خط طبق برنامه زمان بندی ش��ده 

به بهره برداری برسد.
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